
Protokoll fört vid årsmöte med jakträttsinnehavarna i Brantelids m fl 
byars älgjaktområde i Bråthults bygdegård fredagen den 21 januari 2011. 
 
 
 
§ 1 Årsmötets öppnande 

Ordföranden Michael Eliasson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet 
öppnat. 

 
§ 2 Ordförande för årsmötet 
 Till ordförande för årsmötet valdes Michael Eliasson. 
 
§ 3 Sekreterare för årsmötet 
 Till sekreterare för årsmötet valdes Bo Johansson. 
 
§ 4 Justeringsmän 
 Till justeringsman för protokollet jämte ordföranden valdes Alf Edmundsson. 
 
§ 5 Mötets utlysande 
 Datum för mötet är bestämd i stadgarna. Personlig kallelse är utskickad per post den 
            4/1-2011 och har funnits på hemsidan. Det är således 17 dagar i 
            förväg, stadgarna säger 14. 

Kallelsen godkändes.  
 
§ 6 Fastställande av röstlängd  
 Det konstaterades att alla närvarande var jakträttsinnehavare och att inga fullmakter 

hade lämnats in. Det fanns således 16 närvarande och röstberättigade 
jakträttsinnehavare på mötet. 

  
§ 7 Fastställande av dagordning 
 Dagordningen delades ut på mötet och godkändes. 
 
§ 8 Styrelsens, kassörens och revisorns berättelser för det gångna året, samt fråga om 

ansvarsfrihet för styrelsen. 
Ordförande redogjorde för de två arbetsdagarna i skogen. Tio torn byggdes och 
fraktades ut i skogen, pass har snitslas, skottfältsröjning utförts. Arbetsdagarna har 
varit välbesökta. Älgbanan har hyrts för inskjutning och träningsskytte, tyvärr inte lika 
välbesökt. Jakt har bedrivits under 18 jaktdagar. Åtta älgar har fälts, skyttar har varit 
Stig Svensson, Joakim Salomonsson, Bo Johansson, Börje Olofsson 2, Michael 
Eliasson 2, Mikael Forsberg. Jaktlaget har haft en fest. 2 gemensamma grisjakter var 
planerade men ställdes in.   
Styrelsen har haft fem protokollförda möten under året.  

 Kassören Sven Johan Bengtsson redogjorde för 2010 års utgifter och inkomster. 
 Utgifterna och inkomsterna balanserade väl med c:a 15.000, vi hade gått 100:- back 
under året. Kassabehållning vid årets slut 9860 kr. 
  
Göran Björnsson hade upprättat revisionsberättelse som lästes upp. Av 
 berättelsen framgick att räkenskaperna var väl förda och utan anmärkningar. 



 Björnsson rekommenderade årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2010. 
 Årsmötet beslöt att godkänna årsredovisningen och fastställde resultaträkning för  

2010, samt beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. Mötet 
 beslöt att kassabehållningen 9 860 kr överförs till 2011. 
 
§ 9 Val av ordförande för 1år 
 Till ordförande för 2011 valdes Michael Eliasson. 
 
§ 10 Val av jaktledare för 2 år. 

Till jaktledare för 2011 och 2012 valdes Michael Eliasson. 
 
§ 11 Val av 2 styrelseledamöter för 2 år 
 Till ordinarie styrelseledamöter för 2011 och 2012 valdes Bo Johansson och 
            Bengt Jönsson. 
 
§ 12 Val av 1 suppleant för 2 år 
 Till suppleant för 2011 och 2012 valdes Louise Olofsson 
 
§ 13 Val av revisor för 1 år 
 Till revisor för 2011 valdes Göran Björnsson. 
 
§ 14 Val av revisorsuppleant för 1 år 

Till revisorsuppleant valdes Börje Olofsson 
 

§ 15 Val av ombud till kretsens årsmöte 
Till ombud vid kretsens årsmöte 14/2 valdes Michael Eliasson, Sven Johan Bengtsson 
och Börje Olofsson. Ordföranden påpekade att alla är välkomna på mötena men bara 
medlemmar i Svenska Jägarförbundet och boende i kretsen får rösta. 

 
§ 16 Fråga om anslutning av eller utträde av markområde 

Områdets areal är på 1 619 ha. Inga skrivelser fanns om utträde eller anslutning av 
fastigheter. 

  
§ 17 Jaktens utövande 

Årsmötet beslöt enligt följande: 
Jakten ska starta den första lovliga dagen. 
Princip för avskjutning : Full licens och i görligaste mån följa länsstyrelsens/kretsens 
rekommendationer. 
Jaktdagar under 2011 blir den 10 + 11 + 12 + 15 + 16 okt. Samling första dagen 07.30 
på Furutångshult. Kalvjakt den 12 + 13 nov. Samling 8.00 på Furutångshult. 
Om ytterligare jaktdagar behövs kommer dessa att annonseras på hemsidan. 
Vidare beslöts att under perioden 10 – 16 okt endast driva älg med människodrev. 

 
§ 18 Fördelning av älgkött  

Årsmötet beslöt att älgkött  ska fördelats enligt principen ½ kalv och 1/8 vuxen 
(smådelslista) precis som i fjor. 
Informerades om att kött och file’listan finns på hemsidan. 
 

 



§ 19 Viltvård 
Årsmötet beslöt om följande arbetsdagar 2011: Den 16/4 och den 3/9. Samling 
klockan 9.00 på sågen. 
Älgbanan är bokad till söndagen den 4.9.11. mellan klockan 13.00 och 15.00. De som 
besöker Åbogen denna dag för skytte erhåller trisslott och korv med bröd. 
Årsmötet beslöt att uppdraga åt Börje Olofsson att inköpa 30 saltstenar, så att de kan 
avhämtas i Höghult (vid maskinhallen) efter den 9/4. 
Arbetsplikt gäller att närvar vid minst en av de utlysta arbetsdagarna. 
 

 
§ 20 Fastställande av avgifter 
 Arealavgift. Årsmötet beslöt enligt styrelsens förslag, 6 kr/ha, dvs. oförändrad 

arealavgift. 
Disciplinstraff. Årsmötet beslöt att avgiften ska vara oförändrad, dvs. 500 kronor. 
Arbetsdagsavgift. Årsmötet beslöt att avgiften ska vara oförändrad, 500 kronor. 

 
§ 21 Övriga frågor 

Det nya älgjaktsförslaget diskuterades. Joakim Svensson redogjorde för hur förslaget 
ser ut. Beslöts att Michael och Jocke kontaktar Sänneshult, Lockhult och Nederön för 
att utröna möjligheterna till samarbete med dessa lag. Dom redogör för resultatet 
under arbetsdagen den 16/4. 
  
Det beslutades att maten till älgfesten skall subventioneras med intäkten från 
arbetsavgiften liksom i fjor. 
 
Det beslutade att kostnaden för förtäringen i samband med mötet ska tas ur kassan. 
 
Börje Olofsson tog upp frågan om gemensam organiserad grisjakt tillsammans med 
grannjaktlagen. Det konstaterades att ett sådant arrangemang måste planeras i god tid. 
Det beslutades att Michael, Sven-Johan och Börje undersöker möjligheterna till 
gemensam grisjakt med grannlagen och återkommer till styrelsen med ev. datum för 
en sådan. 
 
Beslöts att inhandla och sätta upp 3st bygglampor i Furutångshult för att underlätta vid 
hantering av älgarna. Michael och Sven-Johan ombesörjer detta. 
 
Diskuterades och påtalades hur viktigt det är med säkerheten inom jakten. Aktuellt nu 
i dagarna med den tragiska olyckan i Ljungby. Påtalades vikten av att känna till var 
passgrannen står, skjutriktningar, fritt skottfält, säker vapenhantering o.s.v. Beslöts att 
ännu mer noggrant trycka på detta vid samlingarna för jakt och att kolla över 
skjutriktningarna samt kolla över om röjning behövs vid vissa torn. 
 
Beslöts att de som vill ha information utöver vad som skrivs på hemsidan anmäler 
detta intresse till Bo Johansson. Han samanställer en maillista och skickar information 
via mail då hemsidan ändras. 

 
 
 
 



§ 22 Avslutning 
Ordföranden tackade mötesdeltagarna och förklarade årsmötet avslutat.  
Därefter vidtog kaffedrickning och filmvisning av Jägareförbundets film ”Säkrare 
Jakt” samt ”kulskyttets grunder”. 
16 personer deltog i årsmötet. 
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